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MUSTJALA KOOLI HOOLEKOGU

HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL NR 2-2023-2024

Aeg: 25.01.2024 kell 15.00-16.00
Toimumiskoht: Mustjala Kool
E-kirja teel kutsutud: Margit Meinbek,Ilme Kolter, Katrin Paumees, Talvo Vinter, Aare Allik,
Meelis Kaubi, Kristiina Paunel.

Koosoleku kokkukutsuja ja juhataja: Marii Maamägi
Protokollija: Margit Meinbek

Osalejad:
Marii Maamägi - lasteaia vanemate esindaja,
Margit Meinbek - kooli lastevanemate esindaja,
Ilme Kolter - kooli õpetajate esindaja,
Talvo Vinter- vilistlaste esindaja,
Aare Allik - Mustjala osavallakogu esindaja,
Meelis Kaubi - koolipidaja esindaja,
Kristiina Paunel - direktor,
Katrin Paumees- lasteaia õpetajate esindaja.

Päevakord:

1. Andmekaitse ehk kuidas on koolis korraldatud laste piltide avalikult facebooki lehele
panek. Kas lapsevanematega on tehtud kokkulepped?
2. Ideed, kuidas saaks kooli uue suunaga siduda keskkonnakaitset, loodushoidu
3. Lasteaia magamistoa soojapidavuse probleem
4. Raamatukogu kooli. Ülevaade, kuidas asjadega liigume.
5. Erinevad huviringid lapsevanemate kaasabil.
6. Jooksvad küsimused



Koosoleku käik:

1. Andmekaitse ehk kuidas on koolis korraldatud laste piltide avalikult facebooki lehele
panek. Kas lapsevanematega on tehtud kokkulepped?

● Marii Maamägi küsis, kas on antud luba, et laste pilte postitatakse facebooki lehele.
Kristiina Paunel vastas, et koolis on lastevanemate käest seda küsitud ja luba on
antud.Ta lisas, et kahekümnest oli viisteist nõusoleku vormi tagasi tulnud.
Katrin Paumees küsis, et kas võiks võib-olla seda sama küsida, siis lasteaia
vanematelt ka?
Kristiina Paunel lubas saata lasteaiale ka blanketi, kus lapsevanemad saavad
nõustuda või keelduda piltide avaldamisest.

2. Ideed, kuidas saaks kooli uue suunaga siduda keskkonnakaitse ja loodushoiu (palun tee
väike eeltöö ja tule koosolekule oma ideedega)

● Marii Maamägi algatas teema,et äkki saaks luua koos kohalike inimeste, õpetajate ja
lastevanematega mingeid huviringe lastele. Näiteks kalanduses, vanade hoonete
taastamist, rohelise kooliga seoses ja pärimusmuusikas. Lisaks pakkus välja, et teha
mingi info küsitlus sellel teemal.

Marii Maamägi pakkus välja, et kooli uue suuna värskendamine võik toimuda eraldi
töögrupis, kuna on väga mahuks teema. Töögrupp tuleb kokku 22.02

3. Lasteaia magamistoa sooja mure
● Marii Maamägi küsis kui kaugel on lasteaia magamistoa soojustus.

Katrin Paumees vastas, et topeltuks on detsembri lõpus pandud ja lisaks paigaldati
ka taimeriga radiaatorid sinna.

4. Raamatukogu kooli. Ülevaade, kuidas asjadega liigume.
● Marii Maamägi küsis,et kui kaugel on raamatukogu kolimine koolimajja.

Kristiina Paunel vastas,et seda juba projekteeritakse ning ehitus algab peale
vilistlaste kokkutulekut. Lisas ka, et raamatukogu algne ukse koht muutus ja peale
ehitust saab sinna koolimaja peauksest.

5. Erinevad huviringid lapsevanemate kaasabil.
● Marii Maamägi pakkus välja, et lapsevanemad, kellel on mingi oskus võiksid teha

uuest õppeaastast lastele huviringe. Ta pakkus ennast robootikaringi ja teadusringi
juhendama.
Kristiina Paunel kiitis selle mõtte heaks.

● Marii Maamägi lubas teha vanemate hulgas küsitluse, et kes oleksid valmis sügisest
panustama, mis mahus ja milliseid vahendeid oleks vaja osta.
Kristiina Paunel ütles, et ta saaks seda küsitlust jagada stuudiumi kaudu.
Meelis Kaubi lisas, et kui lapsevanemad on ise huvitatud huviringidesse panustama
oleks väga hea, kuna valla raha selleks on minimaalne.

6. Jooksvad küsimused
● Marii Maamägi küsis, et kas saaks lasteaeda pesumasina ja kuivati osta, sest siis ei

peaks lapsevanemad voodiriideid pesema kodus.



Kristiina Paunel ütles, et pesumasin on koolis olemas, aga kuivati jaoks ei jagu
raha.
Aare Allik lisas veel, et saaks osta ka kasutatud kuivati ning ta lubas ka kuivatite
hindu uurida.

Margit Meinbek
protokollija


